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❖ Bath 

De VEG Bath kan terugkijken op een goed jaar. De diensten en ook de 

kindernevendiensten voor kinderen vanaf 4 jaar werden steeds goed bezocht.  We zijn 

ook om de 2 weken gestart met kinderopvang voor de allerkleinsten. 

Dit jaar zijn 2 broeders in de leeftijd van 74 en 81 jaar overleden. Zij hebben beiden 

veel voor de gemeente betekend. Gelukkig konden we ook 4 nieuwe leden en 2 

doopleden begroeten, waarvoor we erg dankbaar zijn. 

Ongeveer 1 keer per maand gaan we na de dienst koffiedrinken in buurthuis de Tobbe, 

waarbij verschillende gemeenteleden voor een traktatie zorgen. 

Op 11 maart is ds. Veldhuysen overleden. Hij mocht vele jaren voorgaan in onze 

gemeente. 

Op de woensdagavonden wordt er om de 2 weken Bijbelstudie gehouden, met 

uitzondering van de zomermaanden. Tot de zomerstop werden deze bij gemeenteleden 

thuisgehouden. Vanaf het najaar kunnen we hiervoor gebruik maken van Buurthuis de 

Tobbe. 

Veel vrijwilligers zorgen ervoor dat het in en om de kerk schoon en netjes blijft. 

Op 12 mei werd een gemeenteavond georganiseerd, waarbij we o.a. konden genieten 

van een chinees buffet. 

Tijdens de zomermaanden is er 3 keer een zangavond georganiseerd. Na afloop van de 

3e zangavond, in een bomvolle kerk, werden we getrakteerd op heerlijke hapjes en een 

drankje. 

Op 13 december hebben we een Kerst Sing-In gehouden. 

De VEG Bath is erg dankbaar dat nog steeds elke zondag de blijde boodschap 

verkondigd mag worden in ons prachtige kleine kerkje 

 
 

❖ Bennekom 

 
 

❖ Beverwijk 

 

Jullie vormen samen één kerk, ieder van jullie hoort erbij. 

Want jullie horen allemaal bij Christus. 

1 Korintiërs 12 
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❖ Burgum 

 

❖ Bussum 

TEL JE ZEGENINGEN.... 
Wij hebben een gezegend jaar achter ons, waarin veel mensen zich hebben ingezet voor 

veel activiteiten. Voor alle leeftijden. Voor de crèche zijn een aantal mensen bereid 

gevonden om tijdens de ochtenddienst op te passen. Voor de kinderdienst zijn mensen 

actief met voorbereiden voor een verhaal en bijbehorend knutselwerk. Er is (bijna) 

maandelijks een 10+ viering tijdens de dienst en ook de iets oudere jeugd komt als 

‘Connect groep’ bij elkaar. Dan zijn er ook Alpha-avonden geweest, waar steeds zo’n 12-

15 mensen bij elkaar komen en er is een bijbel gespreksgroep gestart, waar 11 mensen 

over bijbelgedeelte in gesprek gaan. Het combo ‘Embrace’ speelt om de week in de 

dienst, in wisselende opstelling. En helaas is er, sinds juni 2023, nog maar een organist 

die een aantal zondagen de samenzang kan begeleiden. De andere zondagen zingen wij 

YouTube liederen die via de beamer op de muur worden geprojecteerd. Ook waren er de 

KerkAnders bijeenkomsten, meestal de laatste zondagavond van de maand. In een aantal 

diensten verleende een kinder-/gospelkoor medewerking en er gingen nieuwe sprekers 

voor die de jeugd kende van beam-diensten. Voor het jaarlijkse dauwtrappen met 

Hemelvaartsdag zijn ook nog steeds liefhebbers. 

Er is gestart met een ‘weggeefkast’ waarin de WZD-producten legt voor mensen in 

Bussum die daaraan behoefte hebben. Ook de opbrengst van het dankoffer na de viering 

van de maaltijd van de Heer was voor dat doel bestemd. Er is ook een goederenactie 

voor Oekraïne geweest die zo’n 50 volle dozen opleverde. Er waren mooie vieringen met 

Pasen, Pinksteren en Kerst, als ook de jaarlijkse kerstnachtdienst in Naarden. 

De kerkenraad bestaat uit voorganger en nog vijf leden, wat best weinig is. 

Er zijn in 2023 2 kinderen geboren. En op eeuwigheidszondag hebben wij  

8 overledenen herdacht. 

In het voor- en najaar zijn de ledenvergaderingen geweest en in september de 

startzondag.  

Helaas heeft de vrouwenvereniging moeten besluiten om te stoppen, in november was de 

laatste bijeenkomst.  

Vol vertrouwen op God gaan wij een nieuw jaar met elkaar tegemoet. 

 
 

❖ Dordrecht 

Het jaar 2023 is alweer omvlogen en kenmerkte zich met een aantal belangrijke 

beslissingen. De samenwerking met de Doopsgezinde gemeente Dordrecht is vastgelegd 

in een “intentieverklaring tot intensievere samenwerking” met behoud van de eigen 

identiteit. In een gezamenlijke ledenvergadering is de verklaring ondertekend. Alle 

activiteiten die worden georganiseerd zijn bedoeld voor beide gemeentes. In de 
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uitvoering daarvan blijkt dit goed te bevallen en er wordt steeds vaker gebruik van 

gemaakt. Eind 2024 loopt het contract af met ds. Han Cuperus die voorganger is van 

beide gemeentes. Er is een beroepingscommissie samengesteld met vertegenwoordigers 

uit beide gemeentes.  We hopen dit jaar iemand te kunnen beroepen met als voorkeur in 

dezelfde constructie. Het afgelopen jaar hebben wij geen overlijden van leden en/of 

vrienden te betreuren gehad.  Op dit moment hebben wij nog 53 belijdende leden.  Ook 

hebben wij een groot aantal vrienden en meelevende. In de samenwerking met de 

doopsgezinde gemeente hebben we voor de tweede keer op rij een jaarthema 

vastgesteld, waarbij we ons inzetten voor een bepaald project. Dit jaar is het voor de 

stichting Quiet Drechtsteden. We ondersteunen de stillen armoede in de Drechtsteden 

met het Rugzakkenproject. We streven erna zoveel mogelijk geld binnen te krijgen voor 

het doneren van gevulde rugtassen voor kinderen die dit hard nodig hebben. De 

onderafdelingen functioneren zoals we gewend zijn, daar zijn we heel dankbaar voor. De 

financiële administratie is overgedragen aan een tweemanschap. Een penningmeester en 

boekhouder. De financiële administrateur kon na 13 jaar deze taak met een gerust hart 

overdragen. We zijn hem zeer dankbaar dat hij dit zo lang heeft willen doen. Het 

vrouwencontact heeft al jaren contact met het plaatselijke buurthuis “De Stoof”’ en zorgt 

dat er iedere maand een voedselpakket bezorgd wordt voor de voedselverdeling aldaar. 

De cantorij is regelmatig te beluisteren in de diensten. De beroepingscommissie maakt 

een start om een predikant of gemeentewerker te vinden.  Nu de ondertekening van de 

intentieverklaring tot intensievere samenwerking een feit is hopen we in het komend jaar 

onze goede samenwerking voort te kunnen zetten. We proberen samen nieuwe 

activiteiten te ontwikkelen. We weten ons verbonden door het christelijk geloof met de 

bijbel als richtinggevende basis. We kerken al sinds 2018 onder 1 dak.  We bezoeken 

elkaars diensten, activiteiten en projecten en ondersteunen deze. We hebben inmiddels 

een hechte band. Onze huidige voorganger die tevens ook voorganger is van de 

Doopsgezinde gemeente gaat ons per 31 dec. 2024 verlaten. We zullen op zoek moeten 

naar een nieuwe predikant die tevens ook voorganger wilt zijn bij de Doopsgezinde 

onder bepaalde voorwaarde. De samenwerking met de Remonstranten waar we in de 

zomermaanden, juli en augustus onze kerkdiensten houden is een blijvend gebeuren en 

willen we ook voortzetten. We zien het nieuwe jaar met vertrouwen tegemoet onder de 

zegen van de Eeuwige. 

 
 

❖ Elburg 

 
 

❖ Goes 

De Vrije Evangelische Gemeente Goes heeft weer een zegenrijk jaar achter de rug. We 

zijn dankbaar voor onze predikant ds. Peter Broere, die met veel inzet en enthousiasme 

onze gemeente dient. Naast de kerkdiensten en bestaande activiteiten is er gestart met 
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een serie Bijbelstudies over de synoptische Evangeliën, een serie avonden die op veel 

belangstelling kon rekenen. Ook is de ‘Buitendienst’ ontstaan: een groep jongeren van 

18 tot 25 jaar komt maandelijks na een kerkdienst bijeen voor een lunch en een goed 

gesprek. Zo’n 10 jongvolwassenen nemen daaraan deel. Samen met crèche, 

zondagschool, catechisaties en VEJO proberen we aan alle jonge mensen in de gemeente, 

van 0 tot 25 jaar, aandacht te besteden en hen een plek te geven. We mochten in het 

voorjaar ‘de Vliegende Speeldoos’ verwelkomen, die met de kinderen de musical ‘Jona’ in 

een dag uit de grond heeft gestampt. Dat was genieten voor jong en oud. 

We hebben met de hele gemeente genoten van samen zingen en luisteren, van 

jongerendiensten, openluchtdiensten, gezamenlijk optrekken met andere gemeenten bij 

de Lichtjestour door een stormachtig Goes-West en lief en leed delen, onder andere op 

het koor ‘Hallelujah’ en in de gemeentegroeigroepen. 

Er zijn plannen gemaakt voor de renovatie van de kerkzaal en in de kerstvakantie zijn we 

gestart met het leeghalen van kerkzaal. Alles moest eruit: van banken tot beamers tot 

preekstoel en vloer. Heel veel vrijwilligers hebben zich met groot enthousiasme ingezet 

en binnen een paar dagen was de hele klus geklaard, veel sneller dan vooraf gedacht. 

Daardoor kon er begin januari 2024 al gestart worden met de opbouw, maar daarover 

volgend jaar meer. Ook is er een warmtepomp geïnstalleerd, die straks samen met de 

nieuwe vloerverwarming voor een comfortabel verwarmde kerk moet gaan zorgen. 

Dankbaar zijn we voor al het werk dat weer verzet is, de ontmoeting met elkaar en de 

dienst aan en ter ere van onze Heer Jezus Christus. 

 
 

❖ Gorinchem 

 
 

❖ Gouda 

 
 

❖ Harkema 

 
 

❖ Heerde 

 
 

❖ Kampen 
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❖ Leeuwarden 

 
 

❖ Meppel 

 
 

❖ Nieuwvliet 
Voor u ligt het jaarverslag 2023 van onze gemeente. We zijn dankbaar voor alles wat we 

onder Zijn zegen en in Zijn naam mochten ontvangen. Naast onze zondagse erediensten 

waren er zoveel meer momenten waar we elkaar als gemeenteleden mochten ontmoeten, 

elkaar konden bemoedigen, elkaar tot steun mochten zijn en samen konden groeien in 

ons geloof. We deelden veel vreugdevolle momenten met elkaar maar er waren ook veel 

momenten van afscheid nemen, ziekte en verdriet. 

Een jaarverslag geeft ons de mogelijkheid om te reflecteren op ons geloofsleven.  Wat 

heeft de gemeente voor mij betekend? Wat heb ik voor de gemeente mogen betekenen? 

Zijn de samenkomsten in de gemeente tot opbouw geweest van mijn geloof? Heb ik 

mogen getuigen van de hoop die in mij leeft? Heeft iemand aan mij kunnen zien dat 

Jezus in mij leeft? 

We zijn gemeente in een wereld die aan alle kanten aan ons trekt. Een wereld die ons 

probeert te overtuigen ons te focussen op welvaart, rijkdom materialisme en altijd maar 

meer willen. De bijbel roept ons op om te focussen op God. Hij is wat we nodig hebben, 

niet de rijkdom die de wereld ons biedt. Hierin mogen we ons laten leiden door Zijn 

woord en Zijn Geest. Hij wil niks liever dan dat we Hem zoeken, elke dag opnieuw. 

In het volste vertrouwen dat Hij nooit loslaat wat Zijn hand begon en wetend dat Hij ons 

dag aan dag draagt mogen we als broeders en zusters schouder aan schouder in deze 

wereld staan. Heer wat een voorrecht! 

 

Er kwamen 6 personen met attestatie vanuit andere kerkgenootschappen. 

4 personen zijn op eigen verzoek uitgeschreven waarvan 2 door verhuizing buiten de 

regio. 

Er zijn 4 broeders en 2 zusters overleden. 

Er werden 4 baby’s geboren en 3 baby’s gedoopt. 

Er werd zoveel mogelijk bidstond gehouden op de donderdagavond, in ons eigen 

kerkgebouw. Samen bidden we voor de gemeente, de zieken, de nood in de wereld en 

meer. 

De catechisanten: de groep 12-14 jaar en de groep 15+ kwamen ongeveer 2 keer per 

maand bij elkaar, hetzij fysiek hetzij online.  

De catechisatie wordt samengehouden met de Hervormde Gemeente Nieuwvliet 

De Bijbelstudie werd gehouden op de 2e donderdag van de maand (uitgezonderd juli 

t/m september) in ons eigen kerkgebouw. 
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Op zondag 13 februari werd de voorjaarsconferentie gehouden. Voorganger was br. Gert 

v/d Berg. Thema was: van stille wateren en diepe gronden. Door het lezen van psalm 23 

en klaagliederen 3: 1.10 werd dit thema verder uitgediept. Er was een doorpraatmoment 

voorafgaand aan de middagdienst. Het koor Or Tamin werkte mee aan de ochtenddienst. 

Op zondag 11 november werd de najaarsconferentie gehouden. Voorganger was br. 

Robert Goemaere. Thema was ‘samen de onzichtbare Jezus zichtbaar maken’. We 

hoorden van de eerste christenen (Hand. 2) en we kregen vele handvatten om in de 

praktijk de onzichtbare Jezus zichtbaar te maken. In de ochtenddienst werden de liederen 

begeleidt door de Bethelband uit Goes. 

De Werkgroep Zending en Diaconaat heeft enkele acties gehouden voor hun jaardoel: 

Vrolijkheid in Asielzoekerscentra van Stichting de Vrolijkheid via Kerk in Aktie, o.a. een 

koekjesactie op Palmpasen, een speelgoedactie voor de kinderen van het AZC 

Middelburg, Nacht zonder Dak en wafels bakken op startzondag. 

Gemeente Groei Groepen: Ook dit jaar waren er elke 3e week van de maand verrijkende 

samenkomsten bij de diverse gespreksleiders thuis.  

We hadden op 31 oktober een gemeente-infoavond, een tussenvorm tussen een 

ledenvergadering en een groothuisbezoek. We werden o.a. bijgepraat over Straal!, veilige 

kerk en beroepingswerk. 

Op dinsdag 28 februari werd er een ledenvergadering gehouden. 

Levi team: Levi is één van de stammen van Israël. Zij hadden een ondersteunende taak 

bij zowel de liturgie als muzikale begeleiding in de tempel. We willen als gemeente 

komen tot een inspirerende en lofprijzende dienst opgezet door de jongeren van de 

gemeente. Dit jaar werden er op de zondagen 19 maart, 30 juli en 22 oktober 

Levizondagen gehouden. De begeleiding van de samenzang werd elke keer verzorgd 

door een gelegenheidscombo en met ondersteuning van enkele zanger(s)essen. 

Op zondag 5 februari was er een interkerkelijke dienst met PG ‘De Verbinding’ in 

Breskens. Voorganger was ds. Pascal Lauwaert. Het thema was ‘Licht en liefde maken het 

verschil’. 

Op 8 april deden we mee met de Paaswake in Schoondijke, een oecumenische activiteit 

georganiseerd door PG de Verbinding, de RK Andreasparochie en de VEG Nieuwvliet. 

Op 1 oktober was er interkerkelijke dienst met PG de Westhoek in VEG Nieuwvliet. 

Voorganger was ds. Vrouwkje Dees. Thema: (in) de wijngaard van mijn Vader. 

Op 24 december was er, zoals gebruikelijk, samen met PG de Westhoek een 

kerstavonddienst in Cadzand. 

Op 3 juni hebben we als gemeente meegedaan met STRAAL!  

Straal! is een programma dat ontworpen is voor kerkenraden en gemeenteleden om 

samen na te denken over de identiteit van de gemeente, de kracht en talenten die zij 

bezitten en hoe dat van betekenis kan zijn voor de omgeving waarin onze gemeente 

staat. Kortom; hoe zijn we een aantrekkelijke geloofs- gemeenschap en hoe kunnen we 

aantrekkelijk blijven? 

Deze dag stond onder leiding van Theo Hettema.  
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Er werden dit jaar vier zomerzangavonden gehouden. Op 16 juli, 30 juli, 13 augustus en 

27 augustus. Zondagavond 13 augustus was een Johannes de Heer avond en 

zondagavond 27 augustus was een Sing-in, verzorgd door de W.Z.D. 

Alle avonden waren druk bezocht en stuk voor stuk een feest! Samen zingen tot eer van 

onze Heer. 

Op 17 december was er, als vervolg op de zomerzangavonden, een kerstsamenzang met 

Excelsior. 

 
 

❖ Nunspeet 

 
 

❖ Nijverdal 

100- jarig bestaan van ons kerkgebouw 

Een feestelijke week van 12 t/m 19 februari rond het 100-jarig bestaan van ons 

kerkgebouw met als thema “Hoopvol de toekomst tegemoet”. Een week vol met 

activiteiten: Een indrukwekkende filmavond met dhr. Awraham Meijers die in de oorlog 

als kind ondergedoken zat in de pastorie; een druk bezocht Open Huis met 

rondleidingen en orgel- en pianospel ter opluistering; een mooie tentoonstelling over 

de afgelopen 100 jaar; een glaskunstwerk voor in de hal van ‘t Vischnet, een liederen 

Top 5; een Kerkconcert en een gezellige Kerkmarkt; een koker met wensen voor de 

volgende 100 jaar…..  

En als feestelijke afsluiting de Jubileumdienst met een samengesteld jubileumkoor en 

vele genodigden. Het jubileumdoel voor Oekraïne bracht € 5310,- op. Al met al kunnen 

we dankbaar terugkijken op een prachtige week met heel veel belangstelling. 

Ledenvergaderingen 

De Voorjaarsledenvergadering werd gehouden op zondag 2 april in de kerkzaal, 

aansluitend aan de dienst. De financiële stukken, waaronder de jaarrekening en de 

begroting van de gemeente, zijn behandeld en door de vergadering goedgekeurd. De 

Najaarsledenvergadering werd maandag 6 november gehouden in de leerkamer en 

stond grotendeels in het teken van de toekomst van de gemeente. 

Toekomst Gemeente 

De toekomst van onze gemeente is een onderwerp dat de afgelopen jaren al diverse 

keren in ledenvergaderingen en gemeenteavonden aan de orde is geweest. De 

kerkenraad heeft inmiddels een werkgroep Toekomst in het leven geroepen. Deze 

werkgroep heeft als opdracht de verschillende mogelijkheden voor de toekomst van 

onze gemeente uit te werken en op basis van gedegen onderzoek tot een goed 

doordacht advies te komen naar de Kerkenraad.  
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Hierbij is er nauw contact met Jonne Knevel van de Bond van Vrije Evangelische 

Gemeenten en met de Protestantse Gemeente Nijverdal. 

Voor nu zijn de volgende opties in beeld:   

a. Doorgaan in afgeslankte vorm, vernieuwend. 

b. Gemeente opheffen en samengaan met de Protestante Gemeente Nijverdal.  

c. Gemeente opheffen en elk lid gaat naar een kerkgenootschap van eigen keuze. 

In november is de gemeente gevraagd om hun mening te geven via een enquête die 

aan alle leden en betalende doopleden is gestuurd. Begin 2024 zullen de resultaten 

ervan bekend gemaakt worden en vervolgstappen uitgezet worden. 

Startdienst 

De startzondag in september, het begin van een nieuw seizoen van het gemeentewerk, 

begon met een heerlijk ontbijt, daarna de viering met muzikale medewerking van Alice 

Hammers en Hans Nieuwenhuis. Na de dienst was er koffie thee of limonade met wat 

lekkers en kon men gezellig napraten. 

Vrijwilligersavond 

In onze gemeente zijn op allerlei terreinen heel veel vrijwilligers actief. Ze zijn van 

levensbelang, want zonder hen zou een groot deel van het gemeenteleven niet 

functioneren. Om namens de kerkenraad dank uit te spreken voor al dat belangeloze 

werk dat vaak al jaren wordt gedaan was er vrijdagavond 12 mei een gezellige avond 

georganiseerd voor alle vrijwilligers die binnen onze gemeente actief zijn. Er werd 

samen gekeken naar de foto-film die van alle jubileum activiteiten is gemaakt. Daarna 

werd een Kerk-kwis gespeeld en was er tijd om elkaar eens op een andere manier te 

ontmoeten.  

Veilige kerk 

Wij willen een veilige, prettige plek zijn voor iedereen die lid is of als gast binnenkomt. 

Om dat te benadrukken heeft de kerkenraad gedragsregels opgesteld. Deze zijn 

opgehangen in de hal van ’t Vischnet. Naast dat al langer een externe 

vertrouwenspersoon actief is, zijn in 2023 door de kerkenraad ook twee interne 

vertrouwenspersonen aangesteld. 

Bond  

Zaterdag 11 november werd in Bennekom de jaarlijkse Bondsvergadering gehouden. 

Vanuit alle windstreken kwamen vertegenwoordigers van Vrije Evangelische Gemeenten 

bij elkaar voor onderlinge ontmoeting en gesprek. Ook vanuit Nijverdal. In de opening 

werd stilgestaan bij het conflict tussen Israël en Hamas en werd gezongen en gebeden 

om vrede. Vervolgens werd de Maaltijd van de Heer gevierd in een dienst onder leiding 

van de VEG Heerde. Daarna was het tijd voor de première van de eerste Bondfilm: 

”Morgen praten we verder”, Na de lunch was het tijd voor wat bestuurlijke zaken. 

Actuele ontwikkelingen werden toegelicht. Daarna werd in groepen met elkaar van 
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gedachten gewisseld over de persoonlijke voorkeur voor liedteksten, melodieën en 

emoties, die een tekst en/of melodie kunnen oproepen.  

Raad van Kerken 

Ook in 2023 werden door de Raad van Kerken Hellendoorn/Nijverdal, waarbij onze 

gemeente is aangesloten, weer veel activiteiten ontplooid. We noemen hier de Week van 

Gebed in januari; succesvolle acties voor minima rond Pasen en Kerst en de Bruisende 

Kerk in september. 

Corona 

Gelukkig waren er in 2023 geen coronamaatregelen meer van toepassing.  Wel blijven 

de adviezen van kracht om goede hygiëne toe te passen en afstand te houden bij 

verkoudheidsklachten om mensen met een verminderde weerstand te beschermen. Om 

die reden heeft de kerkenraad besloten om geen handen te schudden, geen 

avondmaalsviering door de banken te houden en te collecteren d.m.v. zakken die bij de 

uitgangen hangen. 

 
 

❖ Oostelijk Flevoland 
De VEG in Dronten kan terugkijken op een goed jaar waarin we veel dingen samen 

hebben mogen beleven. De zondagse diensten worden door een trouwe groep mensen 

bezocht. Bezoekersaantallen variëren van 30 tot 40 mensen. Voor de kinderen is er 

(buiten de vakanties) oppas en kindernevendienst. In mei is het oudste mannelijke lid van 

de gemeente op 90-jarige leeftijd overleden. In dezelfde maand mochten we ook een 

geboorte van een meisje vieren. Naast de vaste bezoekers hebben we ook een aantal 

ouderen die, gezien hun gesteldheid, de dienst vanuit huis meekijken. Fijn dat we de 

technische middelen en mensen hebben om hen dit te kunnen bieden.  

 

Naast onze vaste consulent ds. van der Velde en emeritus predikant ds. Durieux die 

regelmatig voorgaan hebben wij regelmatig een gast-predikant op de kansel staan. Deze 

komen vaak uit de bond maar kunnen ook sprekers van andere kerkgenootschappen uit 

de regio zijn.  

 

Buiten onze ‘vaste’ bezoekers hebben we ook te maken met een nieuwe groep mensen 

met een andere achtergrond. Zo ontvangen we regelmatig Iraanse gasten uit het 

naburige AZC en komt ook af en toe een Pakistaans gezin ons verblijden met hun 

aanwezigheid. Voor deze groep mensen hebben we een mooie technische oplossing in 

de vorm van een vertaalapp waardoor eenieder de dienst kan volgen in zijn eigen taal. 

Naast deze groep zien we ook regelmatig andere mensen onze gemeente bezoeken. 

Sommige blijven komen en anderen ‘zoeken’ verder.  

 

De kerkenraad heeft afgelopen jaar afscheid genomen van een ouderling en diaken en we 

vinden het heel fijn dat we ook 2 nieuwe vervangers hebben weten te vinden.  
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Omdat wij geen eigen gebouw hebben houden wij de erediensten in de aula van een 

middelbare school. Speciale dank gaat uit naar de groep mannen en vrouwen die er elke 

week voor zorgen dat alles opgebouwd is en onze ‘pop-up’ kerk weer gereed is voor de 

erediensten.  

 

Ook afgelopen jaar zijn we verdergegaan met het koffiedrinken na de diensten. Wekelijks 

is een ander groepje van 2 á 3 mensen verantwoordelijk voor het zetten en uitschenken. 

Ook zorgt elke week iemand voor wat lekkers bij de koffie en thee. Dit samenzitten zorgt 

voor veel verbinding.  

 

Andere activiteiten die we als gemeente organiseren zijn, de wekelijkse bidstond, een 

koffiemiddag en gemeenteavonden. Deze laatste avonden kunnen een verschillende 

thema hebben.  

 

Afgelopen jaar zijn we met een groot aantal enthousiastelingen wezen dauwtrappen op 

Hemelvaartsdag. Naast het wandelen hebben we gezongen, een korte overdenking 

gehad en hebben we samen mogen bidden. Het geheel vond plaats onder een heerlijk 

zonnetje en werd afgesloten met een heerlijk ontbijt incl. een gebakken eitje. In de zomer 

heeft ook een groep mensen een indrukwekkend bezoek gebracht aan het voormalige 

strafkamp Amersfoort. Erg bijzonder was het moment toen één van de leden een 

familielid terugvond tussen de vele namen en foto’s in het museum. Onze startdag 

hebben we mogen vieren op een boerencamping hier in de omgeving. Een aantal leden 

heeft hiervoor de kampeerspullen tevoorschijn gehaald en het gehele weekend 

gekampeerd op de locatie. De startmiddag werd ingevuld met activiteiten voor jong en 

oud en afgesloten met een fijne barbecue.  

Al met al zijn we een actieve gemeente waar we veel aandacht hebben voor het wel en 

wee van de ander dichtbij en veraf.  

Komend jaar zullen we afscheid nemen van ds. van der Velde als consulent van onze 

gemeente en zijn we inmiddels zoekende naar een vervanger die zijn taken zal gaan 

overnemen.  

We kijken met dankbaarheid terug op 2023 ondanks dat er ook verdriet is geweest. 

Maar ook hierin mogen we God dankbaar zijn dat Hij op die momenten nabij is en ons 

troost kan bieden. We kijken uit naar wat 2024 ons gaat brengen en weten God aan 

onze zijde. Zo mogen we leven vanuit de vrede die Christus ons geeft. 

 

 

❖ Oudebildtzijl 
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❖ Rotterdam 
Rotterdam is een kleine gemeente in een grote stad waar de kerken maar een heel klein 

gedeelte van de samenleving uitmaken. Ook samen met onze broeders en zusters van de 

Petrakerk zijn wij klein in getal. En we ervaren dat het steeds moeilijker wordt “het kerk 

zijn” voor God, voor de samenleving en voor elkaar waar te maken. 

 

Tijdens een, begin 2023 gehouden gemeenteberaad, waarin alle mogelijkheden en ook 

de onmogelijkheden duidelijk en eerlijk zijn besproken, koos de gemeente toch met 

overgrote meerderheid ervoor om door te gaan met het gemeentezijn. Naast onze taak 

voor Gods koninkrijk verwoordden de leden ook dat ze graag bij elkaar willen blijven. Al 

was het alleen maar de ontmoeting tijdens het koffiedrinken na de dienst, dit wil men 

niet kwijt!  

 

De gesprekken en onderhandelingen met bouwonderneming BAM hebben ook dit jaar 

weer met regelmaat plaatsgevonden. Het tijdpad schuift nog steeds wat op. Dit jaar is 

ook de gedachte naar voren gekomen of het misschien niet beter is een (kerk)ruimte te 

huren. Iets geschikts vinden is moeilijk en onze ervaring is dat projectontwikkelaars nog 

liever hun gebouw leeg laten staan dan verhuren aan een kerkgenootschap.  

 

De zondagse erediensten zijn kostbare zaken. Voor veel ouderen is dit de enige 

ontmoeting gedurende de week. Naast de kerkdiensten zijn wij naar vermogen bezig met 

de kledingacties voor Oekraïne, de actie schoenendoos, stiltevieringen, lichtjesavond, 

taalles en naaiclub voor wijkbewoners. De diaconie heeft het project New Generation 

Brasil voortgezet. Wij zijn dit jaar begonnen met het organiseren van een viertal lunches 

voor oudere gemeenteleden. Van elf tot twee uur is men informeel bij elkaar, er is alle 

ruimte voor ontmoeting en we eten met elkaar.  

 

In de geest van Luther met zijn appelboompje hebben we ter vervanging van het grote 

pijporgel dat voor heel veel geld gerepareerd moest worden, een fraai nieuw 

Johannesorgel aangeschaft. Zo houden wij de lofzang gaande. 

 

Dhr. Harm Jager en ds. Theo Hettema hebben op een tweetal momenten met ons 

meegedacht over de toekomst van onze gemeente. De Petrakerk is natuurlijk geheel 

afhankelijk van de regelgeving van de PKN. Maar we bemerkten dat de mensen uit onze 

Bond beter in staat waren de regels te duiden en via de korte lijntjes die er zijn richting 

de PKN ook vragen neer te kunnen leggen bij de juiste personen. Over hetzelfde 

onderwerp was er ook een gesprek met de classis waar de Petrakerk onder valt.  

 

Evenals veel andere kerken hebben ook wij fors moeten inspelen op de gestegen 

energieprijzen. Het gebouw wordt aanzienlijk minder warm gestookt en er zijn plaids 

aangeschaft om het behaaglijk te kunnen houden. 

In grote dank aan de Heer die het mogelijk maakt dat wij onze taak voor elkaar, voor de 

mensen in onze wijk, voor onze verantwoordelijkheid voor de wereld en als werkers in en 



 

14 
 

voor Zijn Koninkrijk kunnen doen, spreken wij de wens uit dat we met dit alles ook in het 

komende jaar door kunnen gaan. We hopen op en bidden voor een goed 2024. 

 
 

❖ Wemeldinge 

Broeders en zusters, het is moeilijk om een verslag te maken over een periode waarin jij 

slechts een gedeelte van het jaar secretaris bent. Ik doe toch een poging, met als bron 

van informatie de Bazuin. 

Wij hebben dit jaar, als gemeente, verder kennis gemaakt met Ds Eberson en voor zover 

ik dit kan nagaan is dit tot beider genoegen.  

Lezend door de Bazuinen kom ik de volgende tegen:  

▪ Als nieuwe leden zijn per 1 februari 2023 toegetreden tot onze gemeente, 

Pasjenka Lubbes en Geralda Lubbes- Ruissen met hun kinderen Mirthe, Sarah, 

Jachin, Micah. 

▪ Helaas werden op dezelfde datum ook twee leden uitgeschreven, Wim en Ina 

Roest. 

▪ Er zijn onderhoudswerkzaamheden uitgevoerd aan de pastorie. 

▪ De ledenvergadering werd gehouden op 27 maart en zr. Tanny Timmerman werd 

herkozen als ouderling en als diaken werd br. Arno Witte gekozen. Beiden 

aanvaarden de ambten. De kerkenraad was weer voltallig. 

▪ De bevestigingsdienst was op 4 juni  

▪ Tijdens de bevestigingsdienst namen wij ook afscheid van Marjan Schouten en 

Annie Dominicus, die jarenlang hun beste beentje hebben voorgezet om de taken 

binnen de gemeente uit te voeren. 

▪ Het secretariaat werd per 1 mei overgedragen aan br. Arjan Meeuse. 

▪ Helaas heeft Arjan, om persoonlijke redenen, de kerkenraad moeten verlaten. 

▪ Het secretariaat werd half september overgedragen aan br. Arno Witte. 

▪ Er werden verschillende oproepen gedaan voor invulling van openstaande taken 

die uitgevoerd kunnen worden. Als voorbeeld hiervan is het bijhouden van de 

website en het coördineren van de beamerdienst. Helaas is hiervoor nog steeds 

geen invulling. 

▪ Op 9 en 10 september was het startweekend. Het geheel werd als zeer fijn en 

goed ervaren. Het thema was een goed gesprek en die waren er! 

▪ Op 14 en 15 oktober was het Maranatha weekend. Het thema was De bruidegom 

komt. De zangdienst op zaterdag was een fijne inleiding. De diensten op zondag 

waren ook uitdagend en mooi om bij te wonen.  

▪ In november en december werden er vele voorbereidingen gedaan voor het 

kerstfeest. Kerstfeest voor ouderen, gemeentekerstfeest, kerstnachtdienst en dan 

uiteindelijk het kerstfeest op 25 december. Het heeft velen van ons veel tijd 

gekost om dit alles te organiseren. Heel veel dank hiervoor. 

▪ Wat waren de verdere activiteiten binnen onze gemeente. Er is iedere zondag een 

eredienst, de gebedskring, Bijbelstudie, kindernevendienst, crèche, vrouwengroep, 
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alpha-cursus, bloemen die neergezet worden en bezorgd worden bij een zieke of 

iemand die deze op andere wijze “verdient, “verjaardagskaarten worden 

geschreven en verstuurd, bezoekjes worden gebracht. 

 

Jammer genoeg zijn ons ook mensen ontvallen: 

Op 8 april 2023 overleed zr Corrie Vermaire-Meijaard op de leeftijd van 95 jaar 
Op 4 juni 2023 overleed zr. Catrien de Vos op de leeftijd van 77 jaar 
In september overleed zr. Mina Vleugel-de Witte 
In de dienst van 26 november zijn deze personen in de gemeente herdacht. 

Al teruglezend bedenk je wat er zoal in een jaar gebeurt en dat zal het dit jaar zeker niet 
volledig zijn. Bij dit alles bedenk ik mij dat wij dit niet uit zouden kunnen voeren zonder 
de onmisbare zegen, die de Heer ons heeft gegeven op ons werk. Hij laat niet los, wat 
Zijn Hand begon! Wij mogen dankbaar zijn voor alle mogelijkheden die God ons gaf om 
Zijn Evangelie te verspreiden. Ook willen wij iedereen die zich hiervoor heeft ingezet 
hartelijk bedanken voor die inzet. 
 
 

❖ Winschoten 

Het afgelopen gemeentejaar mochten we dankbaar en met vreugde in de boeken 
bijschrijven. Het was goed en dat wat we mochten doen en waarmaken volgens planning, 
bracht tevredenheid. 
De bijdragen aan de voedselbank, samenwerking met het project “schuldhulpmaatje”, de 
bananendozen voor de Oekraïne, aandacht voor overleg met B en W m.b.t. sociale 
problemen, samenspraak met het Convent van Pastores, werd van harte gegeven. 
 
Genoemd mogen worden de ruildiensten met het Leger des Heils. Altijd blijde, zegenrijke 
bijeenkomsten. Al de kalenderdiensten van 2023 konden gehouden worden. Dat alleen 
al is reden tot dankbaarheid en ervaren zegen. En daarvan moeten we het hebben. Met 
“het” bedoelen we: 
moed en gezondheid, geloof en inzicht, hoop en vrede, dat wat wij samen als gemeente, 
broeders en zusters in de naam van onze Heer Jezus kunnen doen, tekens zijn van Gods 
Liefde. 
 
 

❖ Wormerveer 

Inleiding  

In 2023 hebben wij als gemeente ervaren dat wij gedragen zijn en worden door de 

kracht van God de Vader, God de Zoon en God de Heilige Geest. Velen van ons zijn 

betrokken bij het werk dat moet worden gedaan en dat is echt mooi om te zien. Er zijn 

zorgen omdat het niet is gelukt om mensen te vinden voor de kerkenraad. Gelukkig 

hebben we alle diensten mogen vieren in ons gebouw en werden we niet meer 

gehinderd door lockdowns. We hebben nu anderhalf jaar geen vaste voorganger meer 

en zijn blij met de sprekers die elke week bij ons willen voorgaan. Zo blijven wij met 

elkaar verbonden. 
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Het kerkelijk leven 

Het jaar startte in rouw door het overlijden van zuster Leny Brandenburg-Postma op 29 

december 2022. In de nieuwjaarsdienst van 1 januari hebben we haar herdacht met het 

zingen van lied Opwekking 581. De uitvaart vond plaats op 6 januari. 

Op 16 januari zijn Lieke en Wouter Regelink verblijdt met de geboorte van hun zoon 

Jens. 

Op 7 februari zijn de interviews voor de gemeenteraadpleging afgerond en daarna is 

het materiaal uitgewerkt en geschikt gemaakt voor bespreking op de ledenvergadering. 

Op 19 februari was er een Cornerstone jeugddienst in onze kerk. Erwin Rodenhuis 

sprak over het thema Bidden. De band Heart of Unity verzorgde de muziek.  

Op 22 maart hielden we de ledenvergadering waarin we afscheid namen van Harm 

Jager als kerkenraadslid. Hij was 17 jaar kerkenraadslid en voorzitter. Aansluitend op 

de reguliere jaarvergadering hielden we een gemeenteraadpleging onder leiding van 

dhr. Nico Belo en onze consulent ds. Theo Hettema. 

Van 6 t/m 9 april hielden we onze Paascyclus en deze stond geheel onder leiding van 

onze voormalige predikant ds. Jikky de Jong-Buursma. Op Paaszondag 9 april werd de 

doop aan een pasgeborene bediend.   

Op 4 juni hebben we afscheid genomen van Ed Vosseberg als koster van onze 

gemeente. Hij heeft deze rol ongeveer 37 jaar mogen vervullen en daar zijn we hem 

dankbaar voor.  

Tijdens de preekbesprekingen aan het begin van het jaar kwam de behoefte naar voren 

om aparte gesprekken over ‘rouw en verlies’ te houden. Dit heeft geresulteerd in 5 

gesprekken onder leiding van ds. Piet van Veelen in de periode van september-

november.   

De startzondag is dit jaar gehouden op 17 september en na afloop van de dienst 

hebben we uitgebreid kunnen genieten van pannenkoeken en werd er een inzameling 

gehouden voor ons gemeenteproject Casa Ana.  

Op 23 september hebben we met velen de kerk schoongemaakt. Dit was echt nodig en 

willen we volgend voorjaar weer doen.  

Eind september heeft de kerkenraad de missie en visie van onze gemeente ververst en 

hebben ze samen met ds. Theo Hettema drie profielschetsen gemaakt wat we van een 

nieuwe gemeentelijk werker of voorganger mogen verwachten. Dit ter voorbereiding 

van een later te houden extra ledenvergadering. 

Op 25 oktober stonden onze deuren open voor een avond georganiseerd door 

Christenen voor Israël waar ds. Frank Heikoop sprak over “De strijd rondom Gods volk”. 

De opkomst was zeer goed te noemen. We hadden 48 aanwezigen en daarvan 9 

mensen uit onze gemeente. 
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Namens en door onze gemeente zijn op 6 november 70 schoenendozen ingepakt in 

VEG Beverwijk t.b.v. de actie Schoenendoos. 

Op 7 november hielden we onze extra ledenvergadering om uit de drie profielschetsen 

te kiezen voor een nieuwe gemeentelijk werker of voorganger. Na afloop van de 

vergadering was er een hapje en een drankje.  

In het najaar is weer een oproep gedaan door de Bond om spullen in te zamelen voor 

de Oekraïne. Dit keer hebben wij hygiëneproducten ingezameld. In totaal zijn drie volle 

dozen afgeleverd op 11 november in Bennekom waar de Bondsvergadering werd 

gehouden.  

Op 26 november herdachten we de ons ontvallen leden. 

Op 3 december was het eerste advent en konden we de creatie van Lieke Regelink weer 

bewonderen. Ze had weer een mooi advent-stuk gemaakt. 

Op alle adventszondagen en kerst mochten kinderen uit de kindernevendienst een 

versje opzeggen en een kaars aansteken. Bij het vertrek naar de nevendienst besteedde 

de leiding nog even wat tijd aan het kerstproject.  

Op 10 december konden we ’s avonds weer de Candlelightavond vieren o.l.v. Harm 

Jager met als thema “Een stroom van Licht”. Het was een heel mooi samenzijn.  

Op 24 december organiseerde de Kindernevendienst de dienst met een kerstverhaal 

verteld door Erwin Rodenhuis. Het was een fijne dienst voor jong en oud. Traditioneel 

ontvingen de kinderen van de kindernevendienst een presentje.  

Op 25 december vierden we het Kerstfeest met dhr. Harm Jager met muzikale 

medewerking. 

Op 31 december vierden we de oudjaarsdienst met ds. Jan Delwig en aansluitend 

werden oliebollen gebakken en afgehaald t.b.v. ons gemeenteproject Casa Ana. Ook zijn 

oliebollen gebakken een aangeboden aan de buurtbewoners. 

Werkgroepen/activiteiten 

In onze gemeente worden veel activiteiten georganiseerd. Dat is heel fijn. We willen alle 

mensen die meewerken hieraan heel hartelijk bedanken.  

Dank  

Namens de kerkenraad wil ik iedereen heel hartelijk danken voor zijn of haar inzet in 

2023. Wij mogen God danken voor Zijn genade. 
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❖ Yerseke 

 
 

❖ Zwolle 


